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Први пут откако је постала премијерка Србије Ана Брнабић дала је интервју хрватском
медију. За ХРТ она је говорила о проблемима несталих и питању границе.

  

  

На сајту ХРТ интервју је, као најважнија вест, пренет под насловом "Премијерка Србије
Ана Брнабић ексклузивно за ХРТ: Нисам Вучићева продужена рука".

  

Граница на Дунаву једно је од отворених питања у односима Хрватске и Србије. На
недавном састанку хрватске председнице Колинде Грабар-Китаровић и српског
председника Александра Вучића договорен је рок од две године за решавање проблема
границе.

  

Премијерка Брнабић рекла је да је влада одредила састав изасланства за вођење
преговора о граници с Хрватском. Истакла је и како је задовољна ефикасношћу с којом
су две владе почеле да раде после састанка и посете председника Вучића Хрватској.

  

"Надам се да нећемо ићи на арбитражу и да ћемо у том року од двие године
билатералним разговорима успети да нађемо решење", рекал је Брнабићева.
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  У решавању односа између Хрватске и Србије кључно је и питање несталих.  "То је свакако једно од најтежих и најважнијих питања за породице тих људи, агенерално и за односе између Хрватске и Србије. Након састанка и посете председникаВучића Хрватској, и председник Вучић и председница Грабар-Китаровић имали сусастанке с породицама несталих. То су храбри државнички потези, а обе владе треба дапрате имплементацијом договореног. Драго ми је и да ће хрватски министар правосуђаДражен Бошњаковић посетити Београд 23. марта када ће разговарати и са српскомминистарком правосуђа Нелом Кубуровић и то ће бити једно од питања. Верујем да ће сето спустити на ниво радне групе и да ћемо почети с радом на томе да се што пре реши",рекла је Брнабићева.  На констатацију да хрватска заједница у Србији каже да су учињени помаци набоље попитању статуса мањна у Србији, али да не одустају од гарантованог места у парламентуна основи споразума о међусобној заштити мањина из 2004. године, Брнабићева јерекла:  "Нисам за то да свака национална мањина обавезно добије по једног представника упарламенту, зато што мислим да смо ми развили механизам да на неке друге начине,институционалне начине у потпуности заштитимо право и слободе националнихмањина".      Your browser does not support the video tag.   На питање да ли јој сметају прозивке да је продужена руке председника АлександраВучића, Брнабићева је рекла да је њен однос са Вучићем одличан и да јој не сметајупрозивке.  "Однос са председником Вучићем је одличан и на тај однос гледам као на једну однајвећих снага Србије. Много се консултујем са председником Вучићем зато што је ончовек који, по мом мишљењу, најбоље познаје Србију. Не знам никог ко боље познајеСрбију, њене грађане, географски свако место, буџет Србије. Не сметају ми прозивке, јазнам ко сам и шта сам и резултати ће остати иза мене, а ако не остану резултати - они субили у праву", закључила је премијерка Србије.  (Агенције)  
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